
PROTOKÓŁ NR 0012.5.10.2015 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 

w dniu  3 grudnia 2015r.  
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój. 
Czas posiedzenia:  godz.  13.15 – 13.35. 
 
W posiedzeniu  uczestniczyli członkowie Komisji oraz  zaproszeni goście, zgodnie 
z załączonymi listami obecności.  

Porządek obrad: 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Budżet Miasta na 2016 rok 

• Projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok 

4. Wolne głosy i wnioski 

5. Zakończenie posiedzenia  

 
 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Zastępca Przewodniczącej Komisji Tadeusz Gorgol,  
który powitał zebranych.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 

 
Ad.3. 
Budżet Miasta na 2016 rok 

• Projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

• Projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok 

 
Lucyna Maryniak 
Które jednostki dostały mniejszy budżet? Czy sobie poradzą z wykonaniem zadań 
statutowych? 
 
 
 



Dariusz Holesz 
Wszystkie jednostki dostały budżet taki sam, jak w ubiegłym roku. Nie będzie 
przeszkód w realizacji statutowych zadań.  
 
Lucyna Maryniak 
Problem jest w tym, że zadania są te same, lub większe, a środki te same.  
 
Dariusz Holesz 
Otrzymałem informację, iż musimy zmniejszyć dochody o ok. 700 tys.,                     
w związku z czym, będziemy wprowadzać cięcia w budżecie.  
 
Teresa Jachimowska 
Na rok 2016 otrzymaliśmy zgodę na uruchomienie punktu interwencji 
kryzysowej, została wyrażona zgoda na możliwość utrzymania i prowadzenia 
mieszkań chronionych, na możliwość zatrudnienia na umowę o pracę asystentów 
i koordynatorów.  
 
Głosowanie radnych:  

 
• Projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

• Projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2016 rok 

Tadeusz Gorgol 
Odczytam wnioski złożone przez Komisję do budżetu miasta, proszę                           
o odpowiedź, które z tych wniosków planowane są do realizacji w budżecie 
miasta. Komisja wnioskowała o utworzenie dodatkowego etatu merytorycznego 
w Domu Pomocy Społecznej. 
 
Janusz Buda 
Negatywnie, utrzymujemy poziom etatów na dotychczasowym poziomie. 
 
Tadeusz Gorgol 
Wniosek o zwiększenie środków na program profilaktyki zdrowotnej na rok 2016. 
 
Janusz Buda 
Będziemy szukać innych programów, które mogą być dofinansowane.  
 
Tadeusz Gorgol 
Zwiększenie o 0,5 etatu psychologa działającego w OPS na rzecz klientów 
Ośrodka.  
 
Janusz Buda 
Powstaje punkt interwencji kryzysowej, to większa realizacja niż w zapisach 
wniosku.  
 
Tadeusz Gorgol 
Wniosek o przyznanie jednego etatu na koordynatora pieczy zastępczej, obecnie 
pracuje on na umowę zlecenie.  
 
Janusz Buda 
Zmieniliśmy umowy zlecenia na umowy o pracę, dotyczy to czterech osób.  



 
Tadeusz Gorgol 
Zabezpieczenie środków na powstanie i funkcjonowanie punktu interwencji 
kryzysowej, zabezpieczenia środków na powstanie ogrzewalni.  
 
Janusz Buda 
Punkt interwencji kryzysowej powstanie w roku 2016 w mieście, jeśli chodzi                    
o ogrzewalnie to w tym sezonie nie ruszymy, jednak w roku 2016 w sezonie 
zimowym będzie taka ogrzewalnia.  
 
Lucyna Maryniak 
Czy w temacie OWN- u odbywają się jakieś rozmowy z nadleśnictwem? 
 
Maria Pilarska 
Projekt jest cały, złożony w architekturze, do pozwolenia na budowę, brakuje 
tylko dysponowania gruntem, co jest niezbędne aby aplikować do środków 
unijnych,  spisujemy z nadleśnictwem umowę dotyczącą władania gruntem.  
 
Dariusz Holesz 
Pani radna, pani nie była na Sesji, ale wówczas Rada podjęła zmianę zakresu 
upoważnień Prezydenta w budżecie. Tą umowę będzie można z lasami zawrzeć.  
 
Lucyna Maryniak 
Na jakim etapie jest planowanie Domu Solidarności.  
 
Maria Pilarska 
Dalej jest na etapie opracowania koncepcji.  
 
Janusz Buda 
W programie dla Śląska 2.0. zostało to ujęte.    

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Nie wniesiono.  
 
Ad.5. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Tadeusz Gorgol podziękował zebranym                 
za przybycie i zakończył obrady.  
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk  
 

Zastępca Przewodniczącego Komisji  
Polityki Społecznej 

 
Tadeusz Gorgol 

 
 


